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Czy  ludzie  miłujący  wolność  powinni  uczestniczyć  w
demokratycznych wyborach? Czy mamy do tego moralne prawo? Czy
jest to skuteczny sposób wpływania na rzeczywistość? Czy warto
oddać  głos  nieważny  lub  głosować  na  mniejsze  zło?  A  może
powinniśmy  tworzyć  własne  radykalnie  wolnościowe  partie  i
angażować się w kampanie stricte libertariańskich kandydatów?
Na te pytania spróbował odpowiedzieć Norbert Slenzok, który
był kolejnym rozmówcą Mateusza Benedyka w dziewiątym odcinku
podkastu.
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